
Svar på Enkel fråga från Marit Normasdotter (V) KF 2024-03-05 
 
Nej, vi kommer inte verka för att MKC läggs ner. Däremot kommer vi att värna om 

Botkyrkabornas skattepengar. MKC har under lång tid haft ekonomiska problem som under 

2023 eskalerat till att utredas för att undvika konkurs.  

Det tidigare styrets nonchalans med invånarnas skattepengar är extra tydlig när man 

kommer till hur MKC har skötts.  

Botkyrkas bästa kommer nu att tillsammans med MKC titta på hur verksamheten kan 

utvecklas för att kunna ta in mer externa intäkter.  

Vi anser att MKC måste ta ett större, eget, ekonomiskt ansvar för sin verksamhet. Botkyrka 

kommun ska inte behöva rädda eller vara huvudansvarig för verksamheten. MKC behöver ta 

ansvar och göra sin verksamhet mer attraktiv för besökare och öka sina rörliga intäkter.  

Marie Spennare (M)  
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